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Ahoj, mam 4kolku na jezdeni do lesa na drevo, je to Yamaha Grizzly 660 z roku 2006 a jak uz ma leta,
tak to zacina slusne zlobit, tak jsem se rozhodl, ze koupim nejakou novou. Mam pred sebou zalohovku
na Kawasaki KVF 750 brute Force na 330000. Grizzly 700 jsem vyloucil, pac neni homologovana na dva
lidi, a ani se na ni moc nevejdou, u Kawy se mi libi i dvouvalec. Ale jinak se v tom fakt nevyznam.
Spolehlivost, servis apod. Potrebuju aby to utahlo i v terenu tunu, to je vaha vleku se drevem, aby to
byla 4x4. Tak mi poradte, jestli to mam zaplatit nebo se kouknout jeste po necem jinem a samozrejme
po cem. Nesmi to byt velke aby to bylo mrstne mezi stromy a na zadni nosic mam drevenou bednu s
drevorubeckym naradim.  Yamaha pak bude na prodej, kdyby nekoho zajimala, je s papirama, 1. maj.
opancerovana, 5000 km, jen trochu zlobiva, ale nezne ruce by ji pohladily a urcite by si dala rict.
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Kawa je dobrý stroj, trochu víc to žere než konkurence s větším obsahem, ale tvé
potřeby dokáže uspokojit. Pak už jen Can am Outlander a stroje čínské a tchajwanské
výroby.
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